
Referat af bestyrelsesmøde i HG-fodbold den 21.10.2024 

Deltagere: Peter Ditlevsen, Henning Olsen, 
Tommy Lauth, Mette Nybro og Kim Terp  
Tid:  18.45 
Sted: Klubhuset (lokale er booket) 
 

Mødeleder: Peter Ditlevsen  
Referent: Tina Sandager 
Fraværende med afbud: Adam, Vivi og Michael 
Særlige indbudte:  

  Emne Hvad skal vi 
udrette? Formål 

Proces Tid Beslutning og hvem gør hvad?                                                                  

1 Dagsorden 
 
 
 

Godkendelse af 
dagsorden 

  Godkendt 
 

2 HG/NIF kvinder 
 
 
 

 Vivi/Peter 
orienterer 

 *400 tilskuer til HB Køge kampen 
*De ønsker en egen MobilePay konto, det 
skal de selv undersøge og oprette 
 

3  Nyt fra formanden 
 
 
 

Orientering fra 
div. møder 
 

Peter 
Ditlevsen 
orienterer 
 

 *DGI-stormøde 13/11 kl.17.30 med bla. 
rundvisning i ny svømmehal – tilmelding til 
PD senest fredag den 24/10 
*HG har næsten ingen tider fået i Næstved 
Kommune udendørs i tiden 17-19, PD vil 
informere kommunen om dette 
 

4 Årshjul 
 
 

Gennemgang 
for kommende 
måned 
 

   *Oprydning i Klub Office – TL sender ny 
liste til TSC til opdatering 
*Herefter TSC opd. Hjemmeside 
* TSC sende ud til årg. Ansvarlige om at få 
hjemmeside/Klub Office opdateret 
* PD bestiller gavekort 
* Ændringer til årshjul 2025 – kommentar 
skal gives til næste møde 
 

5 Økonomi 
 
 
 

 
 

Tommy Lauth 
orienterer 
 

 *QR-kode til kiosken – TL får fat i den 
*Fodbold skolen er sat i gang, og der bør 
findes en person som kan være med at 
tage over for TL fremover 
*Bogført til 1/9-24 
*16 stk. stadig i restance 
* Økonomien følger budget 
 

6 Mail fra PD 
 
 
 

Gennemgang af 
problematik 
 

  *U6-U4 har selv løst problemet omkring 
vintertræningen, bestyrelsen 
indkalder/deltager gerne i forældremøde 
hvis det ønskes.. 
*Bestyrelsen skal have skrevet ned 
hvordan kontingent opsætningen er.  
Primært træning fra aug-okt som er 
dækket. 
 + Hvordan med ekstratræning  
– Henning laver et udkast som kan 
godkendes på næste best. Møde 
 

7 Evt. 
 

 Kim Terp  I forlængelse af sidste møde vedr. ny 
hjemmeside. Har han undersøgt med DBU 



 
 

via deres data. Kan få det meste, men kan  
IKKE få spillere og billeder ud. 
Han tænker videre om der er en anden 
løsning, og snakker evt. med Henning 
 

8  
 

    
 

9  
 
 

    

10  
 
 

   Næste møde 25/11-2024 kl. 18.00 
 
Julefrokost 
+Opsætning/gennemgang af Google Drive 
af KT 

11  
 

    

12  
 

    

      

      

 


